
Verzoek om de herten van de voorgestelde lijst te halen. 

In de gemeente Opmeer hebben we al jaren herten in ons hertenkamp en is er nog nooit 

iets gebeurd. De bezoekers worden door deugdelijk hek gescheiden van de herten. Ook de 

verzorgers zijn nog nooit aangevallen door de herten. 

De herten zijn zo mak dat ze zelfs uit de handen van de verzorgers eten en zich zeer op 

hun gemak voelen bij de verzoekers en de bezoekers van het hertenkamp. De herten 

komen naar het hek als de bezoekers er zijn. 

Ik kan dan ook geen enkele reden verzinnen waarom de herten gevaarlijk zouden zijn. Het 

is doodzonde als de herten verdwijnen uit de vele hertenkampen in Nederland! Zoveel 

mensen die plezier beleven aan deze  ongevaarlijke dieren zowel verzorgers als bezoekers. 

Het is te hopen dat het "boeren" verstand boven komt drijven en dat de herten van de 

voorgestelde lijst afgaan en ze gewoon in het hertenkampen kunnen blijven zoals het al 

jarenlang is! 
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